
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 39) Gesteld door:  

PvdA  
Datum 14 mei 2021 
Onderwerp 122-2021 Raadsvragen PvdA - Brainport Smart District 
Portefeuillehouder College B&W 

 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

De PvdA-fractie heeft in de media kennisgenomen van een interessante ontwikkeling in Helmond 

(Helmond-Brandevoort), over de realisatie van een ‘slimme wijk’ genaamd Brainport Smart District 

met daarin een mix van mensen die op een nieuwe manier met anderen willen samenleven. Het 

wordt een soort hof met een waterberging, 52 duurzame modulewoningen, waarbij er géén auto’s 

voor de deur komen te staan. Zie: 

 https://www.ed.nl/helmond/eerste-blok-in-slimme-wijk-in-helmond-komt-eraan-een-mix-van-mensen-

die-op-een-nieuwe-manier-met-anderen-willen-samenleven~ab6c0adf/ 

Zie ook: 

https://brainportsmartdistrict.nl/ 

De nieuwste inzichten en technieken op het gebied van participatie, gezondheid, data, mobiliteit, 

energie en circulariteit worden er ingezet om een duurzame en mooie woonomgeving te creëren. 

Brainport Smart District (BSD) wordt een slimme woon- en werkwijk waarin bewoners zelf een 

centrale rol spelen bij de ontwikkeling van hun eigen leefomgeving. De ontwikkeling van BSD is een 

co-creatieproces tussen o.a. bewoners, professionals en andere stakeholders. 

De wijk zal fungeren als ‘living lab’ voor de ontwikkeling en het testen van nieuwe producten, diensten 

en systemen. Het wordt een nieuwe, slimme wijk die de planeet niet verder belast, vervuilt of uitput. 

Een wijk die technologische betekenis toevoegt aan het leven van de mensen die er gaan wonen of 

de wijk gaan gebruiken. 

De PvdA-fractie is erg enthousiast over dit initiatief en heeft daarom de volgende vragen aan het 

college:  

1.      Bent u bekend met het initiatief voor de ‘slimme wijk’ Brainport Smart District in Helmond en wat 

vindt u van dit initiatief? 

2.      De realisatie en ontwikkeling van BSD verloopt via 8 programmalijnen: Circulaire wijk, 

Participatie, Sociale en veilige wijk, Gezonde wijk, Digitale wijk, Mobiele wijk, Wijk met energie en 

Water. Ziet u mogelijkheden om in Roosendaal een vergelijkbaar initiatief te ontwikkelen en zo ja, 

waar? Graag een toelichting. 

3.      Zijn er al contacten gelegd met de gemeente Helmond over BSD of bent u bereid om dit contact 

te gaan leggen? 

Namens de PvdA-fractie, 

Paul Klaver 
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Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1. We hebben ons nog niet verdiept in dit initiatief. Zoals in de woonagenda is opgenomen staat 

we open voor nieuwe woonvormen en ontwikkelingen. Indien enthousiaste 

initiatiefnemer kansen in de gemeente zien voor dergelijke initiatieven, dan zullen we de 

(on)mogelijkheden hiervoor verder onderzoeken.   

 

2. Zie antwoord vraag 1. 

 

3. Zie antwoord vraag 1. 

 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Hoogachtend, 

 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

 

De secretaris,            De burgemeester, 

                               
 


